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Készült 2016. április 27. napján 18 órakor a Komló-Körtvélyesi Óvoda helyiségében 

megtartott lakossági fórumon, ami egyben részönkormányzati ülés is. 

 

Jelen vannak:  mellékelt jelenléti ív szerint és a megjelent körtvélyesi lakosok 

 

 

Polics József köszöntötte a megjelenteket. 

 

 

Ismertette a napirendi pontokat:  

 

1. Büntetés végrehajtási intézet felé vezető út elnevezésének megtárgyalása és a 

részönkormányzat javaslattétele erre vonatkozóan 

 

2. Egyebek 

 

 

1. Büntetés végrehajtási intézet felé vezető út elnevezésének megtárgyalása és a 

részönkormányzat javaslattétele erre vonatkozóan 

 

 

Polics József a lakosoknak megmutatta a térképen a büntetés végrehajtási intézethez vezető út 

pontos helyét és a vázrajzot körbeadta a megjelenteknek. 

 

 

Tájékoztatásul elmondta, hogy öt gazdasági célú telken a későbbiek során működő 

vállalkozásoknak telephelyet tudnak majd biztosítani, mely a munkahelyteremtést erősítené, 

továbbá a pályázatról is mondott pár szót. Elmondta, hogy a tervek szerint 2017. tavaszán 

kezdődik majd meg az építkezés. 

Polgármester Úr felsorolta a javasolt elnevezéseket, miszerint: 

 

1. Határ út  

2. Alsórét utca/dűlő  

3. Felső dűlő  
4. Hegytető út közterület elnevezések kerültek javaslatra, melyek Körtvélyes 

városrészhez köthetőek. 

 

A felsorolás után meghallgatta a lakosok javaslatait (pl.: Mező utca, Kisszántó utca), majd 

szavazásra bocsájtotta a kérdést. 

 

A lakosok jelentős többségben megszavazták a Határ út elnevezést. 

Ezután a Körtvélyesi településrészi Önkormányzat is kézfeltartással szavazott, miszerint 

egyhangúan elfogadták a Határ út elnevezést. 

 

 



2. Egyebek 

 

Polics József elmondta, hogy a büntetés végrehajtási intézet felé vezető út elnevezésére 

vonatkozó javaslat elfogadásáról a Komló Város Önkormányzat Képviselő-testülete 2016. 

május 05-i ülésén dönt.  

 

Komló Város Polgármestere meghallgatta a jelenlévő körtvélyesi választópolgárok 

észrevételeit Körtvélyes városrésszel kapcsolatban (pataktisztítás, büntetés végrehajtási 

intézet helye, körforgalom elkészítése, társasház szigeteléssel kapcsolatos pályázat, új 

játszóterek, járdakarbantartás).  

 

Miután megvitatták a felmerülő problémákat Polics József megköszönte a részvételt és lezárta 

az ülést. 

  

 

 

k.m.f. 

 

 

 

 Gerencsér Ágnes Farkas Judit 

 Elnök jegyzőkönyvvezető 

 


